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Abstract

        
After a road accident, a 12-year-old boy suffered severe head injuries with primary decerebration. 5 weeks after the accident, a lateral fracture of neck of femur was discovered. Because of cerebral damage, this could not be operated on for a further 8 weeks. At operation, the head and neck of femur were found to be extremely dislocated and necrotic. The fragments were removed, and the femoral stump was anchored to the roof of the acetabulum with Kirschner wires. 3 months post-op. the patient was weight-bearing on his Girdlestone hip with painless elastic rigidity.


      
        
Zusammenfassung

        
Ein 12jähriger Junge erlitt bei einem Verkehrsunfall ein schweres Schädel-Hirn-Trauma mit primärer Dezerebration. 5 Wochen nach dem Unfall wurde eine laterale Schenkelhalsfraktur entdeckt, die wegen der zerebralen Veränderungen erst nach weiteren 8 Wochen freigelegt werden konnte. Intraoperativ zeigten sich Hüftkopf und Schenkelhals hochgradig luxiert und nekrotisch. Die Fragmente wurden entfernt und der Femurstumpf mit Kirschnerdrähten am Pfannendach verankert. 3 Monate nach der OP konnte der Patient die Girdlestonehüfte bei schmerzfreier Wackelsteife belasten.


      

Key words

Fracture of Femoral Neck with Necrosis of Femoral Head - Girdlestone Hip - Painless Elastic Rigidity




Schlüsselwörter

Schenkelhalsfraktur mit Hüftnekrose - Girdlestonehüfte - schmerzfreie Wackelsteife
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